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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KRAJSKÉ RADY JUNÁKA OLOMOUCKÉHO KRAJE 2/2021 
 

Místo a datum konání: Olomouc, Skautský institut Olomouc, Dolní náměstí 38, pátek 28. května 2021 / 17:08 – 18:20 hodin 
Účastníci: br. Pavel Fornůsek – Stopař, br. Ondřej Hampl, ses. Zuzana Kvapilová – Plamínek, br. Petr Macek – Blizzard, br. David 

Pokorný – Šaman, br. Oldřich Tanert, br. Martin Večeřa, ses. Kateřina Vrbová – Hruška 
(8 z 10 členů s hlasem rozhodným – KRJ byla usnášeníschopná)  

Omluveni: 
Hosté: 

br. Jiří Šonský – Tykr, br. Tomáš Vytásek 
 

 
Příští jednání KRJ bude v pátek 22. 10. 2021 v 17:00, předběžně na SI v Olomouci. 
 

Hospodaření 
Bylo diskutováno konkrétní rozdělení dotací mezi okresy a zpráva o hospodaření za rok 2020 

 

Rozdělení dotací 
 

Tabulka s rozdělením dotací mezi okresy na obecnou činnost byla zaslána do konference dne 11. 5. 2021, nebyly k ní žádné 

připomínky. Br. Stopař informoval o změnách v celostátní vyhlášce oproti loňskému roku, krajské dělení peněz kopíruje kritéria 

celostátní. Peníze jsou již k dispozici a budou rozeslány na okresy vzápětí. Podrobnosti viz přílohu 1 tohoto zápisu. 

 
 

Zpráva o hospodaření 2020 
 

V podkladech k jednání byla rozeslána zpráva o hospodaření za rok 2020 zpracována ses. Šárkou. Mimo jiné z ní vyplývá, že KRJ 

hospodařila s přebytkem 22.493 Kč. Br. Stopař zprávu krátce představil, vysvětlil další navazující souvislosti ve vazbě na registrační 

poplatek a případné možnosti KRJ dotovat rádcovské kurzy. 

 

Usnesení č. 1: KRJ schvaluje předloženou zprávu o hospodaření kraje za rok 2020. 
PRO: 8   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 
 

Různé 
Byla diskutována témata související s Krajským archivem a zastoupením KRJ v Radě SI 

 

SI Olomouc + Krajský archiv 
 

Rada SI  

Br. Blizzard informoval, že br. Jan Buka (Řvoun) zástupce KRJ v Radě SI, již dlouhodobě avizuje zájem ukončit své působení v této 

funkci. Po konzultacích s ostatními současnými i bývalými členy Rady SI navrhl jako nástupce br. Řvouna v radě SI za KRJ Veroniku 

Velčovskou (Houpačku), současnou krajskou archivářku. Neoficiálně je členem kvůli archivu již dnes jako stálý host. Jednalo by se 

o vhodné a důstojné završení předání archivu a jeho začlenění do činnosti SI. 

 
Usnesení č. 2: KRJ jmenuje ses. Veroniku Velčovskou (Houpačku) do rady SI jako zástupkyni KRJ a děkuje br. Janu Bukovi (Řvounovi) 
za jeho dosavadní působení v radě SI a jeho přínos ke vzniku SI v Olomouci. 
PRO: 8   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 

 

Krajský archiv (SI) 

Br. Blizzard informoval o dopisu od Jany Opeltové (vedoucí katedry archivnictví se kterou SI spolupracuje na uspořádání Krajského 

archivu). Požádala o nákup archivních krabic a pořadačů. Žádost byla projednána se ses. Houpačkou a Rada SI ji schválila z volných 

zdrojů roku 2021 s tím, že se předpokládá představení dosud hotových prací na podzim 2021 zejména skautské veřejnosti. 

 

Hledá se vhodný koncept zpracování dalších možných příspěvků do krajského archivu a připravuje se výzva okresům a střediskům 

k nabídnutí archiválií pro uložení do archivu SI nebo k digitalizaci. 

 

Ostatní 
 

Ses. Plamínek informovala o nutnosti změny v jednom z dříve schválených návrhů na vyznamenání, na kterou byla KRJ upozorněna 

Náčelnictvem Junáka (nenaplnění statutu konkrétního vyznamenání). Návrhy změny byl projednán, schválen a postoupen dále. 
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Ses. Plamínek informovala o potřebě vytvoření a schválení krajského vyznamenání pro olomoucký kraj, který jediný ze všech krajů 

jej zatím nemá. Bude se problematice dále věnovat v návaznosti na dříve br. Hernem zpracované podklady a návrhy z minulého 

funkčního období krajské rady. Tematika byla dále prodiskutována, především celkový koncept a parametry, které by takové 

vyznamenání mohlo a mělo mít. 

 

Ses. Hruška krátce informovala o průběhu setkání vedení krajů s VRJ a Náčelníky Junáka a o jednotlivých tématech se krátce 

diskutovalo. 

  
 

Úkoly  

Poslední sekce zápisu shrnuje úkoly, které ze setkání vyplynuly.   

ses. Plamínek - připraví návrh možného řešení krajského vyznamenání v návaznosti na již zpracované podklady a 
následně předloží případný návrh na jednání KRJ 

 -  

Přílohy 

Seznam příloh zápisu   

1 Rozdělení dotací 

 
zapsal Martin Večeřa, schválil Pavel Fornůsek 


